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Verslag Algemene Leden Vergadering BPF 17 april 2024 bij FujiFilm Tilburg.  
 
Aanwezig: Carla van der Put-Heijstek, Dick Notenboom, Els van Gurp, Everike van de Waarsenburg, Frans van 

Diessen, Frans van Toledo, Fred Rötschke, Guido Janssen, Hanneke van Wersch-Eickhout, Hans Notenboom, Ike de 
Vries, Jan Bouwstra, Jan de Beer (voorzitter), Jan Oprins, Jan van Reijsen (penningmeester), Jeanne Bertens, Jos van 
der Wal, Leo Kramer, Leo van Dommelen, Louk Linders, Maarten Dullaert, Marga Walsh, Mike Naan, Peter Boons, 
Peter Peek, Rente Wester, Rocy Damen, Thom Houtsma, Tieme Molenaar (secretaris), Ton Janssen 

 
1. Opening en welkom  
De voorzitter opent de vergadering om 11:00. Gelukkig weer terug bij FujiFilm in Tilburg.  
 
2. Notulen vorige ALV vergadering van 2023 
De notulen worden ongewijzigd geaccepteerd.  
 
3. Financieel overzicht afgelopen jaar en contributie  
Het financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester.  

• In 2023 hebben we € 658 ingeteerd. Dit komt door onder andere hogere bankkosten en de 
eenmalige investering in onze web site. 

• De Koepel Gepensioneerden was voor ons niet meer van nut en is opgezegd. Deze kosten zaten 
nog wel in 2023. 

• Door de ALV voortaan bij Fuji te houden (met lunch en koffie) besparen we zo’n € 400.  

• Vanwege de groei in het aantal leden en de besparing op de ALV, kunnen we de contributie op 
€ 17,50 per jaar houden. 

 
De leden gaan akkoord met de onderstaande punten: 

• De contributie van €17,50 per jaar. 

• Het financiële jaarverslag van 2023. 

• Begroting voor 2024. 
 
4. Kascommissie verslag en verkiezing nieuwe kascommissie.  
De kascommissie (Dick Notenboom en Maarten Dullaert) hebben de kas gecontroleerd en gaan 
akkoord. De beide leden van de kascommissie hebben aangegeven dat zij ook in 2024 deze taak op 
zich nemen. Verder gaat Hanneke van Wersch-Eickhout het team versterken. 
De leden gaan akkoord met de herbenoeming van de nieuwe kascommissie. 
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5. Terugblik 2023.  

• Site: 
o Onze site www.fujipensionados.nl is in de lucht gebracht. Voor de domeinnaam 

fujipensionados.nl betalen we €50 per jaar. De updates vinden max. één maal per kwartaal 
plaats. Tot nu toe is dat in de praktijk na een bijeenkomst of een uitstapje geweest. Dus 
drie keer. 

o In februari is een korte enquête uitgezet naar 54 leden. 
De respons was 83%. 51 % waardeert de website met een 8, 26 % met een 6 en 7 % met 
een cijfer lager dan 4. 

o Inmiddels zijn er al wat verbeteringen, zoals contactinformatie, aangebracht. 
o Volgens de Wet op privacy mogen er geen contactgegevens op de site staan. Als er 

behoefte is om met een oud collega van de lijst te mailen of te bellen, is de afspraak dat dit 
via de secretaris loopt. Deze neemt dan contact op met de desbetreffende persoon. En als 
hij/zij daar toestemming voor geeft, zal de secretaris deze gegevens mailen aan de 
verzoeker/verzoekster. 

o Nieuwe leden zullen – als dat mogelijk is – met een kleur in de bestaande lijst worden 
aangegeven. 

o Komende bijeenkomsten en uitstapjes worden aangekondigd op de site. Ook via de mail 
uiteraard. 

o Leden die moeilijkheden ondervinden om de website te vinden, kunnen contact opnemen 
met Tieme. Er zal navraag gedaan worden, hoe de google zoekmachine ons hoger op de 
lijst kan krijgen. 

• Pensioen: 
o Het feit dat onze NN pensioenen niet worden geïndexeerd, wordt nog steeds al oneerlijk 

ervaren door de meeste leden. Als bestuur kunnen wij daar niets aan veranderen. De 
gekozen vorm is destijds door het Fuji management en de OR goed gekeurd. Als bestuur 
blijven we wel een vinger aan de pols houden op dit gebied. 

• PR 
o In de brief voor Fuji verlaters is nu onze BFP vereniging genoemd. Hiermee hopen wij extra 

leden binnen te halen. Ook is gevraagd om deze nieuwe brief naar recente Fuji verlaters te 
sturen. 

o Het aantal nieuwe leden in 2023 is 9. In 2024 zijn dit tot nu toe al 8. 
 
6. Als niet pensionado kon men voor het afdrukken van foto’s 25% korting krijgen bij Frans van 

Aarle in Tilburg. Het bestuur is gevraagd om deze korting bij Fuji-management en/of PV ook 
voor BPF leden te krijgen. 
 

7. Najaar activiteit. 
Een bezoek aan Hilvarenbeek waar Ton van Roessel molenaar op de molen “de Doornboom” is. 
Inmiddels is hij ook sommelier geworden. Tevens is er een bezoek aan het doktersmuseum 
gepland. En wellicht een wijnproeverij. Planning eind september / begin oktober. 
Iedereen vindt dit een prima idee. 
 
8. Rondvraag. 

http://www.fujipensionados.nl/
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De presentatie ruimte kan meer mensen herbergen. Dus waarom het maximum van 40?  
De MF room kan maar max. 40 personen herbergen (lunch). Mocht het aantal boven de 40 
uitkomen, moeten we wellicht de ALV twee keer houden. Tot nu toe is dit aantal nog niet 
overschreden. T.z.t. zullen we de aanpak opnieuw bekijken. 
 
Het is helaas niet toegestaan om na de ALV en lunch in het gebouw of terrein rond te lopen en 
oud-collega’s te bezoeken. Dit op uitdrukkelijk verzoek van Albert.  
 
Op de vraag of wij een (nieuwe) plant mochten bezoeken, heeft Albert naderhand toegezegd, dat 
wij bij een volgend ALV naar Heieinde mogen. Ook zal hij iedere ALV even langskomen. 
 
9. Afsluiting. 
Een gezellige lunch in de MF ruimte waar Albert van Maren ons de Fuji promo film liet zien en ons 
in het kort de toekomst plannen van EF uitlegde. 
 


